

## Protokoll fört vid Skogstorps Golf´s styrelsemöte

Datum 2023-09-12  
Plats: Orrliden  
Närvarande: Satu Verlinna  
Lena Pettersson  
Michael Petersson  
Magnus Sand  
Maria Larsson  
Pär Eriksson  
Robin Mellqvist

Ej närvarande: Nina Lindström

### 1. Mötets öppnande och godkännande av dagordning

Ordförande förklarade mötet öppnat och dagordningen godkändes.

### 2. Föregående protokoll

- a. *Godkännande av föregående protokoll*  
Vi godkände och lade mötesprotokollet, 2023-08-15, till handlingarna.

### 3. Orrliden –avstämningar

- a. *Framtid Orrliden*  
Maria och Satu har träffat en leverantör (Tress) för att gå vidare med ytan. Vi har fått ett förslag och en offert för en aktivitetsyta. Offerten omfattar ej markarbetet. Finansieringen blir viktig och vi kan söka bidrag för detta på olika håll. Maria bjuder inom kort in Peter Fröjdfeldt och Skogstorpskolan (Sofie Brändeborn) för samtal. Satu och Pär deltar också.
- b. *Parkeringsrutinerna – dialog med kommunen*  
Inget nytt sedan sist. Maria skickar mail till kommunen om fortsatt hantering.
- c. *Gångytan skolan/parkeringen – klubbhuset*  
Maria har varit på kommunen och frågan tas upp igen på möte 24/10. Vi ska även ta upp med kommunen att anläggningen inte är tillgänglighetsanpassad idag och vi bedömer att den inte är helt färdigställd. Rullstolar och barnvagn kan ej komma in på anläggningen idag.
- d. *Färdigställande av läktarytan*  
Skyddsplåtarna är äntligen på plats.
- e. *Gräsytan*  
Används för träning. Ytan är kritad.

### 4. Summering av läget i fotbolls- och föreningsverksamheten

- a. *Läget i våra lag*  
Höstsäsongen rullar på. Vi har haft samtal med ett par lag rörande tränarsituationen inför nästa år.
- b. *Fotbollskommittén*  
Kommittén har haft ett antal möten i augusti med avstämningar med flera lag. Damlaget ser ut att ramla ur div 2. Har försökt få till samtal kring samarbete med United, dock utan framgång. Arbete har påbörjats med tränarstab för damerna inför nästa säsong. Nu genomförs samtal med alla spelare i damlaget och f17 för att fånga deras syn på kommande säsong.  
  
Herrlaget har en positiv trend och hög träningsnärvaro. Vi arbetar även här med att säkra tränarstab till nästa år. Önskvärt att få in ytterligare person. Arbete pågår även med att förnya och förstärka truppen till nästa år. Vi för även diskussion kring fortsatt utveckling av pojklagen och ett eventuellt juniorlag.
- c. *Från Diplomerad förening till Kvalitetsklubb – dialog med SöFF*  
Nina har haft dialog med Marcus, SöFF, och det är ett par dokument som behöver laddas upp på nytt då de blivit uppdaterade från vårt håll. Han har dialog med Maria.
- d. *Ungdomsavslutningen 12 oktober*  
Vi beslutade att flytta avslutningen till 11 oktober med samma upplägg som tidigare år. Lagkaptenerna i herr-, respektive damlaget delar ut priser. Nina föreslås som speaker.

## 5. Ekonomi – lägesrapport

- a. *Ekonomiska läget januari-augusti*  
Lena gick igenom det ekonomiska läget och just nu väntar vi på flera intäkter som ej är bokförda till och med augusti. Till exempel intäkter från cupen i somras och LOK-stöd. Prognosen för helår är att vi kommer hålla budget för året. På mötet i november beslutades att vi tar upp sponsorfrågan, hur det funkar idag samt tankar om hur vi kan utveckla detta arbete ytterligare.
- b. *Avtal vaktmästare hösten*  
Styrelsen beslutade avtal ska tecknas med Tomas för perioden 1 nov till 31 mars med oförändrad nivå och därefter ny förhandling. Lena och Maria tar fram avtal för underskrift.

## 6. Årshjulet och översiktlig planering

- a. *Fokus september-oktober*  
Satu gick igenom aktuella uppgifter. Ledaravslutningen ska genomföras som vanligt i november för att visa föreningens uppskattning. Maria skickar ut ett "save the date" med intresseanmälan. Vi återkommer till ledarna med mer info senare.
- b. *Skogstorpsdagen 16 september*  
Info har gått ut och uppgifter har fördelats till lagen. Fin affisch har tagits fram och sätts nu upp i samhället.

## 7. Rapporter och inbjudningar

- a. *EIS-möte 27 september*  
Handlar om försäkringar. Pär, Maria och Lena representerar föreningen.
- b. *Kansliet aktuella frågor*  
Resa för föreningsanställda blev inställd.
- c. *Uppfångade frågor i föreningen*  
Inget att rapportera.

## 8. Styrelsemöten hösten 2023

- a. *Tisdagar 18.00-20.15*  
10 oktober – 7 november – 5 december

## 9. Övriga frågor

En överenskommelse finns från möte 25 jan där både damlaget och f17 skulle stå för en del av busskostnaden. Maria pratar med damlaget som ska betala 20 000 kr för ersättning till klubben för lagets bussresor. Maria och Lena pratar med f17 kring kostnaderna för deras bussresor.

Fotbollskommittén föreslår att seniorlagen får egna omklädningsrum, framförallt i veckorna. Dessa kan även vid behov användas av andra lag. Styrelsen står bakom detta med tillägget att allt måste funka praktiskt och att Maria har kontakt med lagen.

## 10. Summering och utvärdering av dagens möte

*Summerat tar vi med oss följande punkter inför kommande möte/möten:*

- Peter Fröjdfeldt och Sofie Brändeborn bjuds in för samtal om ytan.
- Maria skickar mail till kommunen om parkeringssituationen.
- Frågan om gångytan tas upp igen på möte med kommunen 24/10.
- Ungdomsavslutningen flyttas till 11 oktober. Nina speaker.
- Sponsorfrågan tas upp på mötet i november.
- Vaktmästaravtal för 1 nov till sista mars med oförändrad nivå tas fram.
- Maria skickar ut ett "save the date" med intresseanmälan för ledaravslutning.
- Damlaget ska betala 20 000 kr för lagets bussresor. Samtal tas med f17 kring kostnaderna för deras bussresor.

Ordförande tackar för visat intresse och förklarar mötet avslutat.

Vid protokollet

Justeras

---

Magnus Sand

---

Pär Eriksson